
اقتصاد کیش-  استاندار هرمزگان گفت: این مسائلی که مطرح می شود در رابطه با رفتنم 
از هرمزگان و وزیر شدن صحت ندارد و اطلاعی نیز از آن ندارم و این اطمینان را می دهم 

که  برای هرمزگان برنامه های بلندمدتی دارم. 
مهدی دوســتی در نشست شــورای آموزش و پرورش هرمزگان ضمن تسلیت ایام 
عزاداری شــهادت حضرت سیدالشــهدا)ع(، اظهار کرد: با توجه به اقداماتی که در 
راستای ارتقای سطح آموزشی استان اعم از برگزاری دوره های آموزشی برای معلمان و 
دانش آموزان برگزار شد خوشبختانه استان هرمزگان با جهش خوبی در این حوزه روبرو 
بود و طبق اعلام سازمان سنجش جایگاه استان هرمزگان در سال تحصیلی و خرداد 

۱۴۰۱ به جایگاه پانزدهم در بین استان های کشور ارتقا پیدا کرده است.
وی با بیان اینکه در بســیاری از رشته های تحصیلی میانگین قبولی استان از متوسط 
کشوری نیز فراتر رفته است و رشد قابل توجهی را در این بحث شاهد بودیم و با تاکید 
بر لزوم قدردانی از مدیران و معلمان، افزود: لازم است برای ارتقای بیشتر رتبه آموزشی 
استان هرمزگان برنامه فشرده تری را نیز تدوین کنیم تا خود را به جایگاه دهم در بین 
استان های کشور برسانیم و برای تحقق این امر اعتقاد دارم بایست پایه دهمی ها نیز به 
برنامه توانمندسازی آموزشی اضافه شوند ضمن اینکه ارتقای سطح دانش و توانمندی 
معلمان نیز نباید فراموش شــود و با افزایش دوره های ضمن خدمت بایســت سطح 

آموزشی آن ها نیز افزایش پیدا کند.
استاندار هرمزگان با اعلام آمادگی برای افزایش جلسات در حوزه آموزش و پرورش 
جهت افزایش دقت برنامه ریزی ها به منظور موفقیت بیشتر در سال تحصیلی پیش رو 
تاکیدکرد: حاضریم وقت بیشتری را در استان برای بحث آموزش و پرورش با توجه به 
اهمیت موضوع بگذاریم و این مسائلی که مطرح می شود در رابطه با رفتنم از هرمزگان 
و وزیر شدن صحت ندارد و اطلاعی نیز از آن ندارم و این اطمینان را می دهم که  برای 
هرمزگان برنامه های بلندمدتی دارم و حتی خانواده خود را نیز در این استان ساکن کرده ام 

و قرار نیست جایی برویم.
وی تصریح کــرد: در حوزه آموزش و پروش باید برای برنامه ها شــاخص های قابل 
ارزیابی نیز قرار داده شــود ضمن اینکه لازم است پروژه های اولویت دار آموزشی در 
بخش خصوصی که نیاز به کمک و مساعدت دارند مشخص شود تا با بررسی دقیق 

روش های کمک به آن ها از طریق تسهیلات بانکی مشخص شود.
دوستی خاطرنشان کرد: برای آموزشگاه های آزاد نیز ارزش بسیاری قائل هستیم چنانچه 
خیلی از ماها زبان انگلیسی یا کامپیوتر را در همین آموزشگاه های آزاد فرا گرفته ایم از این 
رو حمایت از این مراکز نیز مورد تاکید است چرا که بایستی بستر آموزش در حوزه های 
مختلف را برای فرزندان مان  فراهم کنیم لذا لازم است حمایت از آموزشگاه های آزاد 

نیز به صورت ویژه دیده شود و کمتر نسبت به آن ها نگاه  تجاری وجود داشته باشد.
اســتاندار هرمزگان در پایان با تاکید بر شفاف ســازی رویه محاسبه بهای آب و برق 
آموزشــگاه های آزاد خواستار ارائه گزارشی از روند تاسیس و تجهیز هنرستان های 

تخصصی در سراسر استان شد.
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با امضای تفاهم نامه همکاری بین سازمان منطقه آزاد قشم و باشگاه ورزشی استقلال محقق شد؛

ساخت کمپ حرفه ای فوتبال باشگاه استقلال 
تهران  در جزیره قشم 

ایــن تفاهــم نامه همــکاری با هدف مشــارکت و 
ســرمایه گذاری جهت انجام تأمین مالی، مطالعات، 
طراحی و مهندســی، تدارکات، آماده سازی، ساخت 
مجموعه و بهره بــرداری احداث مجموعه فرهنگی 
ورزشــی سام و زال، بین »افشار فتح الهی« مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم و »مصطفی آجورلو« مدیرعامل 

باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال ایران منعقد شد.
مشــاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد 
تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی در این مراسم گفت: 
باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال، اولین مجموعه حرفه 
ای و استانداردی است که در منطقه آزاد قشم احداث 
می شود و با مساعدت باشگاه ورزشی استقلال با سایر 
تیم های فوتبال کشور و همکاری در برپایی اردوهای 
تدارکاتی تیم های فوتبال در این کمپ وزرشــی، از 

خروج ارز از کشور جلوگیری می کند.
ســعید محمد افزود: امیدواریــم در آینده نزدیک با 
همکاری باشــگاه فرهنگی ورزشی استقلال، شاهد 
ارتقاء جوانان قشــم و ایجاد شرایط مناسب تر برای 

تیم های فوتبال کشور باشیم.
** مناطق آزاد، پیشــرو و پیش قدم در زمینه احداث 

کمپ حرفه ای فوتبال در کشور 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم نیز گفت: کمپ 
حرفه ای فوتبال باشگاه استقلال در جزیره قشم برای 

اولین بار در کشور ایجاد می شود.
افشار فتح الهی با بیان اینکه مناطق آزاد می توانند پیشرو 
و پیش قدم در زمینه احداث کمپ های حرفه ای فوتبال 
در کشور باشند، افزود: توسعه سرانه ورزشی در مناطق 
و ارتقاء ســاختار وزرشی کشور از اولویت های دکتر 
محمد از ابتدای حضورشــان در دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد کشور است تا بتوانیم با کمک ظرفیت هایی 

که در مناطق آزاد کشور داریم خلاء ها و نواقصی که در 
عرصه وزرشی کشور وجود دارد جبران کنیم.

فتح الهی ادامه داد: این کمپ حرفه ای برای اســتفاده 
ورزشــکاران ســاکنان مناطق آزاد و ساکنانی که در 

محدوده مناطق آزاد هستند ایجاد می شود.
وی گفت: با توجه به اینکه منطقه آزاد قشم از ظرفیت 
وزرشــی مناســبی برای حضور تیم های وزرشــی 
برخوردار است و در آستانه پیشرفت و توسعه جدی 
قرار گرفته است، این تفاهم نامه می تواند زمینه را برای 

دستیابی به اهداف منطقه فراهم کند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم افزود: در این تفاهم 
نامه مقرر است زمین و امکانات اولیه توسط منطقه آزاد 
قشم تامین شود و باشگاه وزرشی استقلال هم سرمایه 
گذاری برای ساخت کمپ استاندارد برای خود باشگاه 

و هم استفاده ورزشی کشور فراهم نماید.
** وظیفه ماست که در حوزه وزرش، روحیه انقلابی 

و جهادی خودمان را به نمایش بگذاریم
مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال نیز در این 
مراسم گفت: وظیفه ماست که در حوزه وزرش روحیه 

انقلابی و جهادی خودمان را به نمایش بگذاریم.
مصطفی آجورلو افزود: سازمان منطقه آزاد قشم اتفاق 
بزرگی را برای جوانان قشم، کیش و هرمزگانی رقم زده 
است. این کمپ فوتبال می تواند پایگاهی برای پرورش 

فوتبالیست های تازه نفس در منطقه باشد.
آجورلو از صدور مجوز مدرسه فوتبال در جزیره قشم 
خبر داد و گفت: با بازگشایی مدرسه فوتبال این امکان 
برای علاقمندان به این ورزش گروهی فراهم می شود.

وی در پایان از دکتر محمد به عنوان مدیر جهادی نام 
برد و از همکاری ایشان در زمینه احداث کمپ حرفه 

ای فوتبال در جزیره قشم تقدیر و تشکر کرد.
گفتنی است؛ این تفاهم نامه  روز شنبه 8 مردادماه ، در 

۱6 ماده به امضای طرفین رسید.

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها
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        اقتصاد کیش -  با حضور »سعید محمد« مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی، تفاهم 
نامه همکاری مشترک بین »سازمان منطقه آزاد قشم« و »باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال« در محل دبیرخانه شورایعالی به امضاء رسید.

ضرورت رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی در مراسم ماه محرم

اقتصاد کیش-  سخنگوي دانشگاه علوم پزشکي هرمزگان بر رعایت کامل ضوابط 
بهداشتي در برگزاري مراسم عزاداري ماه محرم در کیش و استان هرمزگان تاکید کرد.

به گزارش  اقتصاد کیش، دکتر فاطمه نوروزیان در گفتگوی خبری سیما، افزود: اولویت 
برگزاری مراسم عزاداری ماه محرم و صفر در مکان های باز است و با توجه به شرایط 
آب و هوایی استان هرمزگان و جزیره کیش برگزاری مراسم در اماکنی انجام شود که از 

نظر تهویه هوا شرایط مناسبی داشته باشند.
وی افزود: مســئولان برگزاری مراسم عزاداری نسبت به مدیریت جمعیت شرکت 
کننده و رعایت فاصله گذاری و هم چنین اســتفاده عزاداران از ماسک نظارت کامل 

داشته باشند.
دکتر نوروزیان خاطرنشان کرد: افراد شرکت کننده در مراسم عزاداری ماه محرم حتما 
نوبت های واکسیناســیون خود را تکمیل کنند و افرادی که علائم بیماری را در خود 

مشاهده می کنند از منزل خارج نشوند و قرنطینه خانگی را اعمال کنند.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان گفت: سالمندان، زنان باردار و بیماران 

زمینه ای در مراسم عزاداری شرکت نکنند.
دکتر نوروزیان تصریح کرد:براساس دستورالعمل ها تاکید شده است پذیرایی در مراسم 
عزاداری انجام نشــود و این پذیرایی به شــکل خشک و با رعایت ضوابط بهداشتی 
بین عزاداران توزیع شــود و در اماکن سرباز نیز برای پذیرایی با رعایت دقیق ضوابط 

بهداشتی انجام شود.
وی خاطرنشــان کرد: کارشناسان مراکز بهداشت براساس آخرین دستورالعمل های 
ابلاغی در طول برگزاری مراسم عزاداری ماه محرم و صفر در هیئت ها و تکایا حضور 

دارند و نسبت به رعایت ضوابط بهداشتی نظارت می کنند.
دکتر فاطمه نورزیان تاکید کرد: شرکت کنندگان در مراسم عزاداری ماه محرم و صفر 
نسبت به استفاده از ماسک، رعایت فاصله گذاری و دستورالعمل های بهداشتی دقت 

لازم را داشته باشند.

سخنگوي دانشگاه علوم پزشکي هرمزگان :

برنامه ای برای رفتن از هرمزگان 
ندارم

واکنش استاندار هرمزگان به شایعات:

خواننده گروه داماهی:

بیش از ۸۷۰ هزار تن کالا در بنادر 
شرق هرمزگان تخلیه و بارگیری شد

اقتصاد کیش-  مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: امسال 
در مجموع  8۷۲ هزار و ۳8۵ تن انواع کالای نفتی و غیرنفتی در  بنادر شرق این استان 

تخلیه و بارگیری شده است. 
حمید رضا محمدحسینی تختی اظهار داشت: با تخلیه و بارگیری 8۷۲ هزار و ۳8۵ 
تن کالا در بنادر شرق هرمزگان، بیش از ۳8 هزار تن کالای نفتی از این بنادر صادر 

شده است.
وی ادامه داد: طی چهار ماه نخست امسال ۴۷ هزار و 6۹۱ تن کالا غیرنفتی وارد شده 

است که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱۰۷ درصد افزایش را نشان می دهد.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان بیشترین کالاها را شامل ماشین 
آلات سنگین، برنج و سایر اقلام برشمرد و اظهار داشت: در این بازه زمانی با صادرات 
۳8 هزار و 86۱ تن قیر و ســایر مشــتقات نفتی از بنادر شرق هرمزگان افزایش 6۴ 

درصدی به ثبت رسیده است.
محمدحسینی تختی خاطرنشان کرد: در این مدت همچنین ۹۱ هزار و ۲۲۳ تن کالا 

به جزایر استان کاپوتاژ شده که افزایش ۳۷6 درصدی را نشان می دهد.
گفتنی است؛ محصولات کشاورزی، مواد شیمیایی، معدنی، پروتئینی و ساختمانی 
از جمله کالاهایی است که از طریق بنادر شرق هرمزگان به کشورهای هدف صادر 

می شود.

دوری از کنسرت برای گروه داماهی 
همانند مرگ مغزی بود

اقتصاد کیش-  خواننده گروه داماهی گفت: ظرفیت بالایی در هنر هرمزگان وجود 
دارد و این ظرفیت هنوز آنطور که باید برای مخاطب شناخته شده نیست. 

رضا کولغانی افزود: سه سال دوری از کنسرت برای داماهی همانند مرگ مغزی بود 
و استقبال غیرقابل تصور علاقه مندان از سه روز و چهار سانس اجرای گروه داماهی 

در تهران مانند خونی است که برای جان گرفتن به ما تزریق شده است.
وی ادامه داد: دوســت داشتیم ابتدا در بندرعباس کنسرت داشته باشیم ولی شرایط 
طوری بود که مجوز اجرا دیر به دســتمان می رسید و هرطور حساب کردیم، نمی 
توانستیم تا قبل از محرم و صفر به بندرعباس بیاییم اما بعد از این ایام به شهرمان می 

آییم و کنسرت خاطره انگیزی در پیش خواهیم داشت.
خواننده گروه داماهی خاطرنشان کرد: فرصتی برای تبلیغات نداشتیم ولی استقبال 
بسیار راضی کننده بود و توانستیم با داماهی اجرای خوبی را داشته باشیم. در ادامه 
قرارمان این اســت که بعد از ماه محرم و صفر کنســرت های بیشــتری در تهران، 

شهرستان ها و خارج از ایرن داشته باشیم.
کولغانی در ارتباط با اشــاعه فرهنگ و گویش بندرعباسی در کشور از طریق گروه 
داماهی، عنوان کرد: این آرزوی ما بچه های بندرعباس بود و احســاس می کنم که 
ظرفیت بالایی در هنر هرمزگان وجود دارد و این ظرفیت هنوز آنطور که باید برای 

مخاطب شناخته شده نیست و امیدواریم که راه درستی را در پیش بگیریم.
وی در پایــان اضافــه کرد: قبل از ما در دهه پنجاه گروه لیوا، ابراهیم منصفی و دیگر 
هنرمندان این کار را انجام دادند اما این ارتباط قطع شد و ما با پیش زمینه ای که از این 
هنرمندان داشتیم، سعی کردیم دوباره این ظرفیت را برقرار کنیم و چیزی که به آن 

افتخار می کنیم را به راحتی معرفی و به گوش مردم برسانیم

طی بارندگی های اخیر؛

9۶ میلیون متر مکعب آب وارد سدهای هرمزگان شد
اقتصاد کیش-   مدیر نگهداری تاسیسات آبی شرکت 
آب منطقه ای هرمزگان گفت: در پی بارش های چند 
روز اخیر در اســتان ســدهای هرمزگان ۹6 میلیون 

مترمکعب آبگیری شدند. 
رضا ترکمندی افزود: بیشترین میزان آبگیری مربوط به 
ســد جگین است که که خوشبختانه از حجم ورودی 
روان  آب حاصل از بارش های تیرماه تاکنون بیش از 6۷ 
میلیون مترمکعب به ذخیره این سد افزوده شده و میزان 

پرشدگی آن به ۹۳ درصد رسیده است.
وی بیان داشت: برای کنترل حجم ذخیره سد جگین 
از 6۷ میلیون مترمکعب حجم ورودی ناچار به تخلیه 
۴۷ میلیون مترمکعب شــدیم تا بتوانیم روان آب های 
حاصل از بارندگی های ادامه دار تابســتانه در بشاگرد 

را مدیریت کنیم.
مدیر نگهداری تاسیســات آبی شرکت آب منطقه ای 
هرمزگان اظهارداشــت: بنابر آمارها در سد استقلال 
میناب ۱۱ میلیون مترمکعب حجم ورودی آب جدید 
بوده که میزان ذخیره آب این سد درحال حاضر به ۷۵ 

درصد رسیده است.
ترکمندی یادآور شــد: ســد شــمیل و نیــان نیز در 
بارندگی های اخیر بیــش از ۱۰.۵ میلیون مترمکعب 
روان  آب جدیــد در خــود ذخیره کرد و میزان ذخیره 
آب و پرشدگی در این سد به 6۱ درصد رسیده است.

وی تصریح کرد: در ســد سرنی میناب نیز چهار و نیم 
میلیون مترمکعب آب ذخیره شد که هم اکنون ذخیره 

این سد به 6۴ درصد رسیده است.
مدیر نگهداری تاسیســات آبی شرکت آب منطقه ای 
هرمــزگان ابراز داشــت: باتوجه به حجم قابل توجه 
ذخیره روان آب ها در سدهای اصلی هرمزگان، امسال 
مشکلی در تامین آب آشــامیدنی و کشاورزی مردم 
نخواهیم داشت و حجم آب سطحی استان قابل قبول 

است.

ترکمنــدی ادامه داد: باتوجه به اینکه بارش ها مقطعی 
بوده و ما به صورت ملی در یک دوران گذر خشکسالی 
هستیم، لذا نیاز اســت مردم همچنان رعایت الگوی 
مصرف در حوزه آب را در دستورکار داشته باشند و از 

مصرف بی رویه آب پرهیز کنند.
گفتنی است ظرفیت سد استقلاب میناب۲۴۰ میلیون 
مترمکعب، سد سرنی ۴۵ میلیون مترمکعب، سد شمیل 
و نیان ۹8 میلیون مترمکعب و سد جگین ۲۱۰ میلیون 

مترمکعب است.

داریوش محمودی مدیرعامل 
نیروگاه بندرعباس شد

اقتصــاد کیش-   داریوش محمودی به عنوان مدیرعامل جدید نیروگاه بندرعباس 
معرفی شد. 

در مراسمی از زحمات حسین سلیمی قدردانی و داریوش محمودی به عنوان مدیرعامل 
جدید نیروگاه بندرعباس معرفی شد.

اســکندری معاون راهبری شرکت مادر تخصصی تولید برق حرارتی دراین مراسم 
گفت: بیش از ۹۵ درصد از سهم تولید برق کشور در این شرایط بر عهده نیروگاه های 

حرارتی است.
وی با بیان اینکه انتظارات زیادی از صنعت برق وجود دارد که ناظر بر عملکرد آن نیز 
جمعیت افزون بر 8۰ میلیون نفر است وحقیقت آن که صنعت تولید برق، حساس ترین 
بخش تولید کشور است، اظهار کرد: در واقع ما با یک موجود زنده به نام نیروگاه ارتباط 
داریم که برای پویایی و پایداری حرکت آن، نیازمند حفظ و ارتقای آمادگی آن هستیم.
اســکندری ادامه داد: تمامی فعالیت های اقتصادی، اجتماعی، آموزشی وفرهنگی در 
کشور، وابسته به صنعت برق است که خوشبختانه خدمات مورد انتظار از این صنعت 
به خوبی ارائه شــده و از این نظر، صنعت برق کشــور، روسفید بوده است که بزرگان 

کشور نیز از عملکرد این صنعت رضایت دارند.
وی بیان کرد: حساسیت بخش تولید در صنعت برق از همه بخش های آن بالاتر است 
و از سویی، عملکرد مطلوب صنعت تولید برق، ناشی حضور نیروی انسانی متخصص 
در این حوزه است که باید مشکلات نیروی انسانی و همکاران خود را در این بخش 

از صنعت بررسی و حل کنیم.
اسکندری افزود: نیروهای صنعت برق در نیروگاه ها در مرزهای دانش فعالیت کرده و به 
پیشرفت های قابل ملاحظه ای در زمینه ساخت داخل و  تولید دست یافته اند، که حتی 
شاهد یک مورد قطعی برق در کشور نیستیم و این مرهون حضور متخصصان با تجربه 

ای است که به صورت شبانه روزی در این صنعت تلاش می کنند.
در این مراسم از زحمات حسین سلیمی به عنوان مدیرعامل پیشین قدردانی و داریوش 
محمودی به عنوان مدیرعامل جدید منصوب شــد. داریوش محمودی مدیرعامل 
نیروگاه بندرعباس دارای مدرک تحصیلی دکترای مکانیک، گرایش تبدیل انرژی است 
و آخرین سمت وی، پیش از بر عهده گرفتن سمت مدیرعامل نیروگاه، از سال ۱۳۹۳ 

تاکنون به عنوان معاون مهندسی و برنامه ریزی در این نیروگاه مشغول بود.


